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Speaker 
演講者 

Kent Pinkerton, PhD  
Professor of Pediatrics, School of Medicine 
Professor of Anatomy, Physiology and Cell Biology, School of Veterinary Medicine 
Director,  Center for Health and the Environment 
University of California, Davis 

Date/Time  
日期時間 

March 6, 2018 (Tuesday) 三月六號（星期二） 
下午 5:00 - 6:30 pm 

Location  
地點 

Herbst Hall, UCSF Mount Zion Campus 赫布斯特館 
1600 Divisadero 街 (Between Post and Sutter St.), 2nd floor, San Francisco 

RSVP  
敬請回复 

請致電 Call 415-885-3678 留言 
Online 或點擊這裡進行網上註冊  http://bit.ly/UCSFEnv 

Sponsor 
贊助 

Kangxin Partners 康信知識產權 

Light refreshment 茶點招待 

Facebook 
面書 讚 Friend us at http://www.facebook.com/UCSFEnv 

 

UCSF ASIAN HEALTH INSTITUTE BILINGUAL HEALTH LECTURES 
亞裔健康研究院雙語健康講座(英語和廣東話) 

Wild Fires & Air Quality Concerns Towards Health 
野火和空氣環境污染對健康的影響 

Year 2017 had the worst seasonal wildfires in California - with over 8,750 fires that burnt through 
over 1 million acres, and killed over 40 people. The Tubbs fire in Napa and Sonoma Counties that 
lasted from October 8 to 31 alone was the single most destructive fire, killing 22 people, and burnt 
over 36,000 acres. Now that these wildfires have been controlled, we are asking questions about 
the polluting effects of these fires on the environment and landscape. Please join us in the following 
lecture as Professor Kent Pinkerton, Director from UC Davis’ Center for Health and the Environ-
ment, shares his expert knowledge with us. This is a free and bilingual (English/Cantonese) lecture. 
All are welcome. 

加州在 2017 年發生了最嚴重的季節性野火，超過一百萬英畝的 8,7
50 場火災，造成四十多人死亡。從 10 月 8 日到 31 日在納帕 Napa
和索諾瑪縣 Sonoma 縣的火災是一次最具破壞性的火災，造成 22 人

死亡，並燒毀了 36,000 多英畝土地。雖然現在這些野火已經受控，

但我們對這些火災污染了環境的影響仍有很多疑問。所以我們邀請

了加州大學戴維斯分校健康與環境中心主任教授與我們分享他對野

火造成環境污染的專業知識，這是一個免費的雙語（英語/廣東話）

講座，歡迎參加。 

http://bit.ly/UCSFEnv
http://www.facebook.com/UCSFAHI

